
Podnet  č. 59/2018   
 

 

6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.9.2018  

 

 

 

Mgr. Pristáš: 

Poprosil by som, potom teda, ako podnet by som dal (na detské ihrisko na Ulici Berehovskej, 

medzi Ulicou Berehovskou a Komenského), keby sa tam mohli osadiť lavičky viaceré na 

sedenie, lebo viem, že tam chodia rodičia s deťmi v dosť hojnom počte cez leto a sú tam 

myslím, že len jedna alebo dve. Tam boli pôvodne aj viaceré, ale potom sa tam robil povrch 

na tej ploche, vedľa ihrisko a tie lavičky myslím, že boli odstránené aj stromy sa tam tuším 

nejaké sadili, ale keby sa dalo osadiť viacero lavičiek tam. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


